
Høringsuttalelse Paras kraftverk 

 

Jeg ønsker ikke kraftutbygging i Parasdalen, fordi dette vil få konsekvenser som er uakseptable: 

- Inngrep/endringer i naturen som er ugjenkallelig. Et stort kraftverk som plasseres midt i 

dalen, samt en rørgate som blir synlig i hele dalføret. I tillegg skal det sprenges langs med 

elva, noe som gir markante endringer. Jeg er sjokkert over størrelsen på bygget som 

planlegges plassert ved Fossesletta (under Parasfossen).  

- Trussel for livet i elva, og da særlig for sjørøye og ørret, som i dag er å finne like overfor 

området der det planlegges kraftstasjon, og redusert vannføring.  

- Støy fra kraftstasjonen er en stor bekymring. Vi er kjent med støyen fra kraftstasjonen ved 

Bentsjord, og det ville være en tragedie om det samme ble tilfellet i Parasdalen. Det er 5 

fastboende (5 ulike husstander) og hyttefolk som rammes av dette. Vinddraget står som 

oftest ned dalen, og vil forsterke støyen for oss som holder til like ved inngangen til dalen.  

- Hva skjer med restene av et gammelt kraftverk (Lysfossen) og krigsminner i øverste del av 

området der det planlegges rørgate? Blir det borte for alltid? 

 

La oss få beholde Parasdalen  uberørt, det er ekstremt viktig for oss. 

 

 

 

 

Mvh Heidi Rognli Heimdal 


